



From the Principal's Desk

May 2024

As we begin the home stretch of the 23-24 school year, I find myself reflecting on the ups and downs of this past year. While my downs were personal, my ups are very much tied to the students and the activities we initiated and the successes we had both as individuals and collectively as a school. Our book fair, along with our guest reader initiative, was a great success and together they enhanced our reading week. While Pajama and Crazy Hat Days inspired creativity and provided lots of fun and entertainment, and our Quran Competition and Arabic Language Day spotlighted our heritage, I think my most memorable moments came from our International and National Day Celebrations. We came together as a school with staff, students and parents working toward common goals and when the work was done sitting and sharing food and conversation.

Schools are much more than bricks and mortar and are defined by the people who inhabit them. I am blessed to work with a dedicated team of educators, a competent admin team, a supportive group of parents and an amazing bunch of kids - who make me smile and bring me joy each day!

While it has been a great year, we cannot rest on our successes but must look for ways to improve and evolve. That said, it will be work for another day as I want to spend just a little more time savoring the memories of the 23-24 school year.

Ms. Charmaine





Registration

Registration continues in May and June for the 24-25 academic year. Assessments can also be booked throughout the summer by contacting Madlin or Ashgan to set up an appointment. Do let your friends, family and colleagues know that we are now accepting students from PreK to grade 6. Remember that there are discounts for referrals.

Reregistration

As we move into the month of May, we will begin to load classes for the 24-25 school year. Be sure to reregister your children to ensure a seat as we have created finite quotas for each grade.

Fee Payment

A reminder that we cannot promote students in our system until their tuition is paid in full.

Spring Fling

Our Spring Fling is fast approaching as we get ready to present Once Upon a Tale. The program will be held in the auditorium on Thursday, May 9th at 10am. Students will perform and return to their classrooms where they can be picked up for dismissal. Teachers will ask you to sign your children out. For safety reasons, students cannot be taken from the auditorium.

Quran Competition

Congratulations to all our students who participated in the school competition and a shout out to Mesk Abdallah in 2B and Fahad Yousef in 1C for representing ABS at the Ministry competitions and placing second and fifth, respectively.

Attendance

We know that some schools will close early in the month of May. However, we still have 7 weeks of school and have work to do and tests to administer. When children are away they miss important concepts and information. Please do your best to have your children attend daily.

Quarter 4 Report Cards

Quarter 4 report cards will be available for pick-up on Tuesday, June 10th. All fees must be paid before report cards are released. Report cards can be picked up throughout the summer as well.

KG2 Graduation

KG2 Graduation will take place in the auditorium on Sunday, June 2nd.

Awards Day - Grades 1-5

Our annual awards day for grades 1-5 is scheduled for Wednesday, June 5th. This is our opportunity to recognize and celebrate the academic and attendance achievements of our students. Students are expected to wear their dress uniform (blue pants, collared shirt). The program will be in the auditorium with a start time to follow. Parents are welcome to attend.

Last Day for Students

The last school day for students is Thursday, June 6th. Teachers will remain until June 13th should you have need of them.

Perfect Attendance

Congratulations to the students below who attained a perfect attendance record for the month of March. We appreciate your efforts and are proud of your achievement.

Jumanah Mohammad	Pre KG	Saad Salem	Gr 2A
Asser Ramy	KG 2B	Ghadi Weaam	Gr 2B
Miracle Malak	KG 2E	Ghala Hasan	Gr 2B
Mohammad Ahmad	KG 2E	Abdullah Khalil	Gr 2C
Abdulaziz Salem	Gr 1D	Nourah Osamah	Gr 2C
Abdullah Mohammad	Gr 1D	Aljowhara Abdulaziz	Gr 2D
Deem Mohammad	Gr 1D	Aziz Bader	Gr 2D





Fahad Sultan	Gr 1D	Ali Suleiman	Gr 3A
Mariam Eissa	Gr 1D	Mohammad Muhanna	Gr 3A
Shiraz Mohamed	Gr 1D	Sultan Fahed	Gr 3A
Khaled Bader	Gr 2A	Wasan Jerman	Gr 3A
Khaled Fahad	Gr 2A	Aljoud Mhanna	Gr 4A
Muslat Lafi	Gr 2A	Jounier Osama	Gr 5A



Upcoming Events:

May 9 - Spring Fling

June 2 - KG2 Graduation

June 5 - Awards Ceremony - Gr.1-5

June 6 - Last Day of School for Students

June 10 - Reports are Ready for Pick-Up

June 13 - Last Day of School for Staff



Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!

مايو 2024



بما أننا في نهاية العام الدر اسى 23-24، أجد نفسي أفكر في بعض التغييرات التي حدثت في هذا العام المنصرم. لقد كانت المعنويات السلبية خاصة بي إلا أن المعنويات الإيجابية كانت مرتبطة إلى حد كبير بالطلاب والأنشطة التي بدأناها، النجاحات التي حققناها كأفراد ومجموعة كمدرسة. لقدد حقق معرض الكتاب الخاص بنا، إلى جانب مشاركة الضيوف القراء، نجاحاً كبيراً وقد ساهموا معاً في تعزيز أسبوع القراءة لدينا. في حين أن أيام البيجامة والقبعة المجنونة طورت الإبداع وقدمت الكثير من المرح والترفيه، كما سلطت مسابقة القرآن الكريم ويوم اللغة العربية الضوء على تراثنا، أعتقد أن أكثر اللحظات التي لا تنسى جاءت من احتفالاتنا باليوم العالمي والوطني. لقد شاركنا كمدرسة كل من الموظفين، الطلاب وأولياء الأمور العمل على تحقيق أهداف مشتركة وعندما يتم إنجاز المطلوب نجلس ونتشارك الطعام والذكريات.

المدارس ليس فقط مجرد مباني، بل يتم تعرفيها بالأشخاص الذين يعملون بها، أنا سعيدةً جداً بالعمل مع مجموعة رائعة من المعلمين والإداريين، ومجموعة داعمة من أولياء الأمور وأطفال مذهلين- الذين يجعلونني ابتسم ويجلبون لقلبي السعادة كل يوم!

على الرغم من أنه كان عاماً رائعاً، إلا أنه لا يمكننا أن نعتمد على النجاحات ولكن يجب أن نبحث عن طرق للتحسين والتطور. ومع ذلك، اتطلع للعمل كل يوم حيث أريد قضاء المزيد من الوقت في الاستمتاع بذكريات العام الدراسي 23-24.

الأستاذة شار مبن



يستمر التسجيل خلال شهري مايو ويونيو للعام الدراسي القادم 24-25. يمكن أيضاً حجز مواعيد اختبارات طوال العطلة الصيفية عن طريق التواصل مع مادلين وأشجان لتحديد موعد. أخبر أصدقاءك، عائلتك وزملائك بأننا نقبل الآن الطلاب من مرحلة الحضانة حتى الصف السادس. وتذكر أن هناك خصم على الإحالة.

إعادة التسجيل

مع دخولنا شهر مايو، سنبدأ في تجهيز قوائم الفصول الدراسية للعام الدراسي 24-25. تأكد من إعادة تسجيل أبناءك لضمان الحصول على مقعد حيث قمنا بإنشاء صفوف محددة لكل فصل دراسي.

دفع الرسوم

للتذكير، لا يمكننا إعادة تسجيل الطلاب في موقع المدرسة حتى يتم تسديد جميع رسومهم الدراسية.

احتفال الربيع

اقترب احتفال الربيع في مدرستنا نحن نستعد لتقديم هذا العرض، يقام الاحتفال في مسرح المدرسة يوم الخميس 9 مايو الساعة 10 صباحاً. سيقدم الطلاب العرض الخاص بهم ويعودون إلى فصولهم الدراسية حيث يمكن اصطحابهم من الفصل. سيطلب منكم المعلمون تسجيل الخروج لأبناءك. حيث أنه غير مسموح بأخذ الطلاب من المسرح.

مسابقة القرآن

تهانينا لجميع طلابنا الذين شاركوا في مسابقة القرآن المدرسية وتهنئة خاصة للطالبة مسك عبدالله من فصل 2B والطالب فهد يوسف من 1C لتمثيل مدرسة الطموح في مسابقات الوزارة والحصول على المركزين الثاني والخامس على التوالي.

الحضور

نعلم ان بعض المدارس ستغلق أبوابها في شهر مايو. ولكن، لا يزال أمامنا 7 أسابيع من الدراسة ولدينا دروس يجب استكمالها واختبارات يجب الانتهاء منها. عندما يتغيب الطلاب فإنهم يفتقدون المفاهيم والمعلومات المهمة. يرجى بذل قصارى جهدكم لحضور أطفالك يومياً.

شهادات الربع الرابع

شهادات الربع الرابع ستسلم يوم الثلاثاء 10 يونيو. يجب دفع جميع الرسوم قبل ذلك. يمكن أيضاً استلام الشهادات طوال فترة الصيف.

تخرج المستوى الثانى من رياض الأطفال

سيكون حفل تخرج المستوى الثاني من رياض الأطفال في مسرح المدرسة يوم الأحد الموافق 2 يونيو.

حفل تكريم الصفوف من الأول إلى الخامس

من المقرر أن يكون حفل التكريم السنوي للصفوف 1 - 5 يوم الأربعاء 5 يونيو. هذه هي فرصتنا لإظهار االإنجازات الأكاديمية والحضورية لطلابنا والاحتفال بها. يجب على الطلاب ارتداءالزي الرسمى الخاص بهم (بنطال أزرق، قميص بياقة). سيكون التكريم في المسرح وسنوافيكم بوقت البدء. أولياء الأمور مدعوون للحضور.

اليوم الأخير للطلاب

سيكون آخر يوم دراسي للطلاب هو يوم الخميس الموافق 6 يونيو. سيتواجد المعلمون حتى تاريخ 13 يونيو إذا كنت بحاجة لرؤيتهم.

الحضور المثالي

تهانينا للطلاب المذكورة أسماءهم أدناه الذين حققوا حضوراً مثالياً لشهر فبراير. نقدر جهودكم ونفتخر بإنجازكم.

Pre KG	جمانة محمد	Gr 2A	سعد سالم
KG 2B	آسر رامي	Gr 2B	غدي وئام
KG 2E	ميركل ملاك	Gr 2B	غلا حسن
KG 2E	محمد أحمد	Gr 2C	عبدالله خليل
Gr 1D	عبدالعزيز سالم	Gr 2C	نورة أسامة
Gr 1D	عبدالله محمد	Gr 2D	الجوهرة عبدالعزيز
Gr 1D	ديم محمد	Gr 2D	عزيز بدر
Gr 1D	فهد سلطان	Gr 3A	علي سليمان
Gr 1D	مريم عيسى	Gr 3A	محمد مهنا
Gr 1D	شيراز محمد	Gr 3A	سلطان فهد
Gr 2A	خالد بدر	Gr 3A	وسن جيرمان
Gr 2A	خالد فهد	Gr 4A	الجود مهنا
Gr 2A	مسلط لافي	Gr 5A	جونير أسامة



الأحداث القادمة

مايو 9- احتفال الربيع

يونيو 2- حفل التخرج

يونيو 5- حفل التكريم

يونيو 6- آخر يوم للطلاب

يونيو 10- تسليم شهادات الربع الرابع

يونيو 13- آخر يوم للمدرسة والمعلمين



الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيديوالخاصة بنا!

